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Handlingsprogram 2024-2027 
Venstres alterna6ve budsje; 
 
Verbalforslag fra Venstre: 
 
Avstemming 
Følgende forlag ble vedta< oversendt =l Formannskapet: 
Idre<splassen i Clausenenga   Vedta< 31-14 
Bryggene i Kris=ansund   Vedta<  39-9 
Midler=dig utse<else av all virksomhet 
i Havparken AS og Havparken Eiendom AS Vedta< 26—19 
Korps i SFO:     Vedta<: stort flertall 
 
Følgende forslag fikk ikke flertall: 
Kveldsåpen barnehage   Avstemming: 20-25 
 
 
Her er alle Venstre sine verbalforslag gjengi;: 
 
1. Kveldsåpne barnehager:  
 
Vi ber om at administrasjonen utreder hva som skal 4l for å etablere et 4lbud om kveldsåpen 
barnehage. Vi ber administrasjonen avklare mulighet for å holde av plasser slik at løpende opptak av 
barn i barnehage er mulig, der barn av foreldre med e<erspurt kompetanse har fortrinnsre<.  
 
Begrunnelse: Barn skal ha trygt barnepass også om mor eller far må på jobb om e<ermiddagen. 
Derfor ønsker vi å få utredet muligheten for en løsning med kveldsåpen barnehage for 
småbarnsforeldre som jobber turnus eller i skiAarbeid, noe som særlig gjelder de som jobber i 
helsesektoren. Barnepass på e<ermiddag og kveld vil være et behov innimellom. Personell som 
jobber turnus slik som i helsevesenet, er uDordrende å rekru<ere i kommunen. Gode 
lønnsbe4ngelser og 4lpasset arbeids4d med gode turnusordninger er vik4ge virkemidler, men vi 
trenger flere. 
 
Tilbud om kveldsåpen barnehage er et virkemiddel vi tror vil være et vik4g bidrag. Private og 
kommunale barnehager bidrar 4l en trygg og fungerende hverdag for barnefamiliene. Foreldrene 
ønsker valgfrihet når de skal finne den barnehagen som passer best for familien. Foreldre trenger 
barnehageplass når fødselspermisjon og re< 4l forelderpenger er løpt ut. Det trengs løpende 
barnehageopptak gjennom hele året. Barnetallet går ned i Kris4ansund, sam4dig som vi må 4ltrekke 
oss arbeidstakere i helsesektoren. 
 
2. Idre9splassen i Clausenenga  
Verbalforslag: Vi ber administrasjonen legge 4l re<e for en idedugnad der barn, unge og voksne i alle 
aldre får komme med innspill 4l hvordan det samlede arealet på Idre<splassen i Clausenenga skal 
beny<es. Både lek, rekreasjon og fysisk ak4vitet er relevante, likeså ak4viteter som kan samle 
innbyggerne uanse< alder i denne bydelen der et stort er mangfold er kjennetegn. Arbeidet 
videreføres så i planene for å oppgradere nærmiljøanlegget i 2024-2025. 
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Begrunnelse: Heldigvis er det nå bred stø<e i bystyret for å beholde Idre<splassen som 
ak4vitetsområde. Forsøket på å fradele areal 4l fordel for et parkeringshus, ble stoppet av et 
tverrpoli4sk flertall. UDordringen nå er hvordan vi skal sikre Idre<splassen for frem4den for lek og 
fysisk ak4vitet for beboerne i bydelen Kirklandet.  
 
Idre<plassen i Clausenenga ligger inne i prioriteringsliste spillemidler 2024 under Nærmiljøanlegg, 
vedta< i Hovedutvalg for skole, barnehage og kultur i november d.å. Sam4dig skjer nå et arbeid 
kny<et 4l etablering ak4vitetsplass for barn og unge i nedre hjørne av banen ved krysset Clausens 
gate/Wergelandsveien, som ledd i å ersta<e lekeområde i forbindelse med realisering nybygg for 
Nordmøre krisesenter. Det er også bli< sagt at Idre<splassen som ak4vitetsområde er av interesse i 
planleggingen av studentboliger i Selmers gate som ligger like ved. Alt de<e er posi4ve føringer for 
videre planlegging for Idre<splassen4l saken. 
 
3. Bryggene i Kris@ansund 
Verbalforslag: 
Administrasjonen bes legge 4l re<e for et seminar om bryggene i Kris4ansundsom som  
oppfølging av seminaret som Bryggekomiteen arrangerte i juni 2019.  
Aktuell problems4lling er: Hva kan vi gjøre for å sikre at bryggene i Kris4ansund blir ivareta< 4l beste 
for både eiere og innbyggerne? 
Begrunnelse: 
Oppfølging e<er Bryggekomiteens seminar i 2019 stoppet opp på grunn av koronaen.  
Det er ønskelig at et ny< seminar arrangeres for videreføring av problems4llinger som  
da ble løAet fram. 
Fra byens innbyggere, fra private eiere og fra kulturins4tusjoner reises spørsmål om  
Kris4ansund kommune sin holdning 4l å ivareta bryggene i Kris4ansund. Problems4llinger som reises 
handler om vedlikehold, om bevaring og fornying. 
Vedta< kulturminneplan for Kris4ansund kommune omtaler bryggene i Kris4ansund som  
svært vik4ge kulturbærere for byen vår, både historisk og arkitektonisk. 
Retningslinjer for havnebebyggelsen i Kris4ansund gir 4l kjenne kommunens mål med  
utgangspunkt i en forståelse av at havnebassenget er en svært vik4g del av Kris4ansunds historie og 
iden4tet og byens vik4gste byrom. 
Bystyret sa<e ned Bryggekomiteen i bystyrets møte 2.10.2018 med mandat som omhandlet 
revidering av eksisterende Bryggeplan for Kris4ansund kommune der brygger i  
Frei også er innlemmet. Det arbeidet er ikke fullført. Vi vurderer det 4l at det trengs  
saksbehandlingskapasitet med kompetanse i kulturminnevern, og dels at det mangler  
penger 4l å revidere bryggeplanen. 
 
4. Midler@dig utse9else av all virksomhet i Havparken AS og Havparken Eiendom AS. 
Vi ber herved Bystyret å pålegge formannskapet som eierforsamling 4l Havparken AS 
og Havparken Eiendom AS å instruere styrene i selskapene om å stanse alt arbeid inkludert, evt 
pågående prosesser med å realisere utbygging av Bolgneset, inn4l Bystyret  
 
5. Korps i SFO 
 
Administrasjonen blir bedt om å avklare mulighet for å fortsette med tilbudet Korps i SFO i 
samarbeid med Kulturskolen og SFO i grunnskolen. 
 
Begrunnelse: Korps i SFO har vært og er en stor suksess i Kristiansund. 
Mange barn har tilnå fått gleden av å prøve et instrument og oppleve samspill med andre. 
Musikkorpsene har en stor utfordring med rekruttering. 
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Barna som har deltatt på tilbudet om korps i SFO-tiden gir uttrykk for at dette tilbudet må 
fortsette. 
 
 


